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Het nieuwe jaar is uitstekend begonnen: onder de leden zijn 48 voedselpakketten 
ingezameld en bij de Voedselbank afgegeven. 

Januari: Pro3 voelt zich sterk betrokken bij de transities in de Jeugdzorg. Er zijn  vragen 
gesteld aan het college over o.a. de kwaliteit van de zorg, het peuterspeelzaalwerk, 
toewijzing van de gezinsregisseur, over het persoonsgebonden budget en over de 
communicatie naar de inwoners. Tijdens de raadsvergadering eind januari diende Pro3 
moties met aandachtspunten voor regionale en lokale jeugdhulpverlening, alsmede een 
motie om, i.h.k.v. de Internationale Rechten van het Kind, bij hulpverlening géén uitzondering 
te maken voor kinderen zonder documenten, zoals de Jeugdwet wil. De moties worden 
aangenomen. Op de website van Pro3 is een pagina geopend met artikelen over Jeugdzorg 
en de komende transities.  

Met een motie bewerkstelligt Pro3 dat andere aanbieders van peuterarrangementen in onze 
gemeente de ruimte krijgen.  

In februari wordt in de raad o.a. gesproken over de duurzaamheidsaspecten van het 
gemeenschapshuis. Pro3 is een warm pleitbezorger van het voorstel om gebruik te maken 
van Warmte-Koude-opslag en een sedumdak.  

Maart: Na de verkiezingen heeft Pro3, hoewel buiten de coalitie, inbreng gehad bij de 
totstandkoming van het coalitieakkoord. Uitgangspunt van het coalitieakkoord is dat het 
beleid van voorgaande periode wordt voortgezet. Geen reden dus voor Pro3 om oppositie te 
voeren om de oppositie. Voorstellen zullen steeds op de inhoud worden beoordeeld.  

April/Mei:Naar aanleiding van weer een ongeluk op de kruising van de Marktstraat heeft 
Pro3 begin mei een bliksemonderzoek gehouden onder 125 bewoners van de Marktstraat. 
Iets meer dan de helft van de bewoners vulde een vragenlijst in. De resultaten van het 
onderzoek (97% van de bewoners merkt dat er te hard wordt gereden; o.m. 
verkeersdrempels en electronische snelheidsmeters worden door ruim 50% als mogelijke 
oplossing gezien; ook eigen oplossingen werden aangedragen) zijn door Pro3 overhandigd 
aan wethouder Bruijniks. Ook het buurtcomité overhandigde een overzicht van hun 
bevindingen. De wethouder zegde toe om tafel te gaan zitten met de buurtbewoners. 

Juni: Op voorstel van Pro3 is een klankbordgroep ingezet om communicatie over de 
hervormingen in het sociaal domein tussen gemeenteraad, wethouder en ambtelijke 
organisatie zo goed mogelijk uit te kunnen voeren. Alle partijen doen hier aan mee.  

Juli: In de raadsvergadering van begin juli heeft Pro3 door een motie erop aangedrongen 
om de raad beter te informeren en actiever te betrekken bij overleggen in het 
samenwerkingsverband Hart van Brabant, juist omdat er in het kader van de decentralisaties 
in de zorg nauwer samengewerkt zal gaan worden. De motie is aangenomen. 

In september tijdens de behandeling van het voorstel van de hulp in de huishouding vraagt 
Pro3 extra aandacht voor de meest kwetsbare groep mensen en dat maatwerk voor deze 
groep mogelijk moet blijven, eventueel zou een overgangsregeling mogelijk moeten zijn. Ook 
communicatie naar de inwoners over wat er verandert in hun situatie is van groot belang. 
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Pro3 dringt ook aan op een onafhankelijke toetsingscommissie ook m.b.t. de 
tegemoetkoming chronisch zieken en gehandicapten. 

Tijdens de raadsvergadering van oktober dient Pro3 een amendement in op het 
Bestemmingsplan Molenwijck-Zuid om gestapelde woningen toe te staan, zodat er 
mogelijkheid is het plan voor de SETA-wijk (plan-in-wording voor een energie- en 
zorgneutrale wijk) verder te ontwikkelen. Dit amendement is aangenomen. 

Voor een 2e amendement om de toekomstige milieuvereisten al van toepassing te verklaren 
op dit bestemmingsplan en een 3e amendement om de wadi (waterafvoer door infiltratie) niet 
te verplaatsen maar op de huidige plaats te laten, bleek geen meerderheid, deze 
amendementen werden ingetrokken. 

November:Bij de bespreking van de nieuwe begroting heeft Pro3 nadrukkelijk aan de bel 
getrokken over het gebrek aan vertrouwen van inwoners in het politieke bestuur. Hier moet 
snel aan gewerkt worden. Experimenten op dit gebied niet uit de weg gaan is de boodschap 
van Pro3. Unaniem werd een Pro3-motie ondersteund om met een proefproject te beginnen 
m.b.t. de Wetering in Loon op Zand. Doel hierbij: hoe krijgen we de inwoners, gebruikers en 
maatschappelijke organisaties beter betrokken bij beheer en gebruik van de Wetering.  

Pro3 vroeg ook weer extra aandacht voor communicatie van de gemeente naar de inwoners. 
Dat moet echt verbeterd worden. 

Nauwlettend worden de veranderingen in de zorg gevolgd. Pro3 vindt dat de huidige 
werkwijze tot een goed resultaat kan leiden.  

Op 20 november j.l. was er een overleg met de wethouder en enkele omwonenden van het 
Mauritsplein. Het overleg werd georganiseerd en bijgewoond door Pro3 fractielid Marianne 
Verschure omdat de buurtbewoners nogal wat vragen hadden over parkeerbeleid en 
verkeersveiligheid, het plantsoen op het Mauritsplein, overlast door jongeren en hoe het gaat 
met de evenementen. De bewoners hadden daarbij het gevoel dat deze vragen niet goed 
werden opgepakt door de gemeente. Het was een vruchtbaar gesprek en Pro3 blijft de 
voortgang volgen. 

December: Pro3 stelt kritische vragen over de toekomstige onderwijshuisvesting in 
Kaatsheuvel. Moet er nu wel of niet een nieuw gebouwde school komen of kunnen we ook 
een bestaande schoolgebouw renoveren? Discussie hierover in de Raad vindt in maart a.s. 
plaats. 

De inrichting van de Hoge Steenweg en de Kloosterstraat in Loon op Zand baart Pro3 
zorgen. Het betrekken van inwoners bij deze plannen wordt dringend gewenst geacht! 

Hetzelfde geldt voor de bomenkap, in de buurt van het Brugske: communicatie met inwoners 
loopt niet gladjes. 
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